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FERTŐRÁKOS KÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT 

PÉNZÜGYI BIZOTTSÁGÁNAK 

14/2024. SZÁMÚ 

JEGYZŐKÖNYVE

J e g y z ő k ö n y v

Készült  Fertőrákoson  a  Fő  u.  139.  sz.  alatti  Polgármesteri  Hivatalban  2024.  november  26.  napján  16.00  órakor
megtartott, Fertőrákos Községi Önkormányzat Pénzügyi Bizottságának rendes nyilvános ülésén.
 
Jelen vannak:  
Dr. Kecskés Katalin Elnök,
Schuster Roland képviselő,
Majorosné Nagymarosi Rita külsős tag,
Anglerné Molnár Edina külsős tag,

Tompa Judit Dóra polgármester,
Hatos Csaba alpolgármester,
Huber Csaba Zoltán képviselő,

Dr. Nagy Attila jegyző,
Törökné Cseh Tímea Éva jegyzőkönyvvezető

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök:
Köszöntöm a megjelenteket a bizottsági ülésén. Megállapítom, hogy határozatképesek vagyunk, az ülést megnyitom.
A kiküldött napirendi pontokat tárgyalnánk. 
Van kérdés, hozzászólás? Kérem szavazzunk a napirendi pontokról. Megállapítom, hogy a Pénzügyi Bizottság 4 igen
szavazattal az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
63/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos Községi Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága 2024. 11. 26-i rendes nyílt ülésén az alábbi napirendi
pontokat fogadta el:

1. Fertőrákos 1050/72 helyrajzi számú ingatlan értékesítéséről szóló döntés.
Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

2. Fertőrákos  0106/181  helyrajzi  számú  és  Fertőrákos  444/2  helyrajzi  számú  önkormányzati
ingatlanok rendezéséről szóló döntés.
Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

3. Sopron és Térsége Önkormányzati  Társulás Társulási  megállapodásának módosításáról és a belső
ellenőrzésre szóló egyedi megállapodásról szóló döntés.
Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

4. Fertőrákosi Polgármesteri Hivatal részére történő támogatásról szóló döntés.
Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

5. Ajánlattételi felhívás kibocsátása új honlap kialakítására.
Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

6. Fertőrákos  Községi  Önkormányzat  által  Közösségszervező  munkakörben  foglalkoztatott  kolléga
határozatlan idejű munkaszerződéséről szóló döntés.
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Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

7. A települési főépítésszel kötött megbízási szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről és
új települési főépítésszel kötendő megbízási szerződésről szóló döntés.
Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

8. Karácsonyi csomagok összeállítására elkülönített ún. szociális keret összegének növelése.
Előterjesztő: Fojtyik József Zsolt képviselő

9. TOP_Plusz-3.1.3-23  számú,  „Helyi  humán  fejlesztések”  című  pályázaton  való  indulásról  szóló
döntés.
Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

10. Fertőrákos gyermek háziorvosi körzet feladatellátásáról szóló hirdetmény kibocsátásáról.
Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

11. Fertőrákos iskola és ifjúságegészségügyi feladatokra megbízási szerződés kötéséről szóló döntés.
Előterjesztő: Tompa Judit Dóra polgármester

12. Egyebek

Felelős: Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: azonnal

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Térjünk át az első napirendi pontra. Fertőrákos 1050/72 helyrajzi számú ingatlan értékesítéséről szóló döntés.
Karakas  István  Zoltán  és  Karakas  Anita  fertőrákosi  lakosok  kérték  a  fent  említett  helyrajzi  számú  ingatlan
megvásárlását, mely a saját tulajdonukban álló ingatlan mellett található. 
Ingatlan  jellemzői:  A  1050/72  hrsz.  339  m2  területű,  „kivett  járda”  besorolású  terület  volt,  mely  a  Magyar  Állam
elővásárlási jogával és az E-ON 92 m2 területre vezetékjogával terhelt.
Az  ingatlan  a  1050/73  és  a  1051/29  hrsz.  közötti  keskeny telek,  mely  nem beépíthető,  közműcsatlakozásokkal  nem
ellátott.
A  terület  értékesítésének  elindításáról  az  előző  testület  78/2024.  (VIII.  27.)  KT  határozatával  döntött  az  alábbi
tartalommal:

a) az Ingatlan kitűzését és területkimutatását megrendelje,

b) a kitűzést követően a kialakult telekhatásoknak megfelelően az értékbecslést készíttesse el,

c) az értékbecslést követően az Ingatlannal közvetlenül határos ingatlanok (Fertőrákos 1050/73 és 1051/29 hrsz-
ek) tulajdonosaival vegye fel a kapcsolatot az értékesítéssel kapcsolatosan,

d)   nyilatkoztassa  a  Fertőrákos  1050/73  és  1051/29  hrsz-ek  tulajdonosait  a  felmerülő  költségek  (így  különösen
földmérési, értékbecslési, ügyvédi és földhivatali költségek) vállalásáról,

e) az  a)-d)  pontok  megtörténte  után  az  értékesítésről  tájékoztassa  a  Képviselő-testületet  és  az  értékesítéssel
kapcsolatos testületi döntést készítse elő,

f) az  Ingatlan  értékesítése  esetén,  azt  megelőzően  a  hatályos  vagyonrendeletben  az  Ingatlant  minősítse  át
forgalomképes vagyontárggyá.

Megmondom őszintén én az értékbecslő általi összeget keveslem.

Dr. Nagy Attila jegyző
Az ingatlan kitűzése megtörtént, az ingatlan kerítéssel teljes egészében a 1050/73 hrsz-hez tartozik.
Kivett  járda besorolású terület  helyett,  most  már kivett  beépítetlen terület,  valamint forgalomképes vagyontárgy.  Az
összeg  szempontjából  fontos  tényező,  hogy  a  HÉSZ  szerint  nem  beépíthető  terület.  A  kérelmezők  vállalnak
mindennemű költséget.
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Majorosné Nagymarosi Rita külsős tag
Támogatom, mivel úgy gondolom, ha nem neki adjuk el, akkor ott fog üresen állni. A jóval korábbi tulajdonosok már
lekerítették, így ő most hivatalossá szeretné tenni, amit eddig úgyis használt.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Mivel nem beépíthető, így más célra úgysem tudjuk használni.
Van  kérdés,  hozzászólás?  Amennyiben  nincs,  kérem  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a  Pénzügyi  Bizottság  4  igen
szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
64/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos Községi Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága megtárgyalta Karakas István Zoltán és Karakas Anita
(9421 Fertőrákos, Pataki István utca 2/A.) szám alatti lakosok (továbbiakban Kérelmezők) 2024. 08. 05. napján
kelt  kérelmét  és  a  Képviselő-testület  78/2024.  (VIII.  27.)  KT  határozatát,  továbbá  Bencze-Németh  Györgyi
(névj. szám: 46/20212.) 2024. 10. 22. napján kelt értékbecslésében foglaltakat és támogatja, hogy a Fertőrákos
Községi  Önkormányzat  1/1  tulajdonában  álló  Fertőrákos  1050/72  helyrajzi  számú  ingatlant  (továbbiakban
Ingatlan) az értékbecslében foglalt 460.000 Ft + ÁFA, azaz négyszázhatvanezer forint + általános forgalmi adó
összegben értékesítse a Kérelmezők részére. 

Fertőrákos  Községi  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  Kérelmezőket  a
döntésről tájékoztassa, adásvételi szerződést aláírja.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.
 
Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Következő  napirendi  pontunk,  Fertőrákos  0106/181  helyrajzi  számú  és  Fertőrákos  444/2  helyrajzi  számú
önkormányzati ingatlanok rendezéséről szóló döntés előterjesztése.
Szintén kérelem alapján történő terület megvásárlásáról van szó.
Ingatlan jellemzői:
A 444/2 hrsz. 154 m2 területű, „kivett beépítetlen terület” besorolású terület volt, mely a Magyar Állam elővásárlási
jogával és az E-ON vezetékjogával terhelt. Az ingatlan a vagyonkataszterünk szerint forgalomképes vagyontárgy. 
0106/181 hrsz. 2245 m2 területű, „kivett út” besorolású terület volt, mely a Magyar Állam elővásárlási jogával és az E-
ON vezetékjogával terhelt. Az ingatlan a vagyonkataszterünk szerint forgalomképtelen vagyontárgy. 
Javasolnám s célszerűnek tartom a helyszíni szemlét.

Dr. Nagy Attila jegyző
Újra  földmérőt  kell  hívnunk.  Korábban  itt  per  volt,  a  területet  kimérették  és  jogosan  megkapták  az  ingatlant,  utána
kerestek meg engem a kérelmükkel. Ekkor javasoltam nekik, hogy várjuk meg az új testületet.
Dönthettek úgyis, hogy nem adjuk el a területet, illetve tudnotok kell, hogy itt is végig kell járni az átminősítést…stb.,
utat. Külön-külön nem beépíthető, de ha egybe lesz vonva, akkor igen.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Én  nem  támogatom,  mivel  egy  értékes  részt  szeretne  megvenni,  a  maradék  részt  viszont  külön,  mi  nem  tudjuk
semmire sem használni, értékesíteni.

Majorosné Nagymarosi Rita külsős tag
Javaslom, hogy a maradék részt is kínáljuk fel neki megvételre.
Probléma még, hogy ár tekintetében csak a mostani árat tudjuk, de majd, ha egybe lesznek a telkek, s eladásra kínálná,
annak az együttes árát nem tudjuk. Külön-külön egyik sem értékes, de egyben igen.

Schuster Roland képviselő
Tehetnénk mi is vételi ajánlatot.
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Földes Tamás
Csak akkor lesz beépíthető,  ha megveszi  mellé az említett  területeket.  Az értékbecslő pedig együttes területre adjon
árat, ez egy vizsgálati szempont legyen.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Más célra nem tudjuk használni? Esetleg parkot, pihenőt létrehozni?

Dr. Nagy Attila jegyző
Akkor viszont a kerítést vissza kell vele bontatni, de mondhatja azt is, hogy ő már ezt elbirtokolta, mivel 20-30 éve
sajátjaként kezeli. Be tudja bizonyítani, hogy ez már 20-30 éve nem út funkciót tölt be, így én a bírósági pereskedést
nem javaslom. Az értékbecslőt tájékoztatnunk kell arról, hogy az ár kialakításánál vegye figyelembe, mennyi rész kell
az úthoz, a többit pedig fel lehet kínálni eladásra. 
Javaslom a személyes találkozót, ahol el tudja mondani, hogy mit szeretne ezzel a területtel, mik a szándékai.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Szeretnénk egy személyes találkozót a kérelmezővel. Tervei mennyire összehangolhatóak az Önkormányzat terveivel. 
Van  kérdés,  hozzászólás?  Amennyiben  nincs,  kérem  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a  Pénzügyi  Bizottság  4  igen
szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
65/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága megtárgyalta a Fertőrákos 0106/181 helyrajzi számú és
Fertőrákos 444/2 helyrajzi számú önkormányzati ingatlanok rendezéséről szóló döntés előterjesztését. 

Fertőrákos  Községi  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  Képviselő-testület  e
témában ne hozzon döntést és javasolja a Képviselő-testületnek, hogy vegye fel egyeztetés céljából a kapcsolatot
a kérelmezővel.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Harmadik napirendi pontunk Sopron és Térsége Önkormányzati  Társulás Társulási megállapodásának módosításáról
és a belső ellenőrzésre szóló egyedi megállapodásról szóló döntés. Átadom a szót Dr. Nagy Attila jegyző úrnak.

Dr. Nagy Attila jegyző
Tagjai vagyunk a Sopron és Térsége Önkormányzati Társulásnak és minden évben felül szokták vizsgálni a Társulási
Megállapodást  a  Magyar  Államkincstár  felé  a  módosítási  javaslatokkal.  A  belső  ellenőrzésről  szólna  a  bekezdés,
ennek  lenne  egy  melléklete.  Tudnotok  kell,  hogy  nagyon  sokan  kiszálltak  a  társulásból,  a  belső  ellenőrzéséből.  A
Soproni Önkormányzat szeretne egy külön megállapodást kötni a bennmaradó Önkormányzatokkal és majd mindezt
átvezetni a társulási megállapodásban is. 
Vannak települések, ahol az aláíró polgármesterek személye is változott, amit szintén javítani kell.
Változások  vannak  nálunk  is,  és  reméljük,  hogy  rugalmasabban  fognak  a  bennmaradó  Önkormányzatokhoz
hozzáállni, nem olyan mereven mint korábban.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Kérdés,  észrevétel?  Amennyiben  nincs,  kérem  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a  Pénzügyi  Bizottság  4  igen
szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
66/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos  Község  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  megtárgyalta  Sopron  és  Térsége  Önkormányzati
Társulás Társulási megállapodásának módosításáról és a belső ellenőrzésre szóló egyedi megállapodásról szóló
döntés előterjesztését és javasolja a Képviselő testületnek, hogy hatalmazza fel a polgármester, a megállapodás
aláírására.
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Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Következő napirendi pontunk Fertőrákosi Polgármesteri Hivatal részére történő támogatásról szóló döntés.
A  költségvetés  tervezésekor  és  elfogadásakor  nem  volt  ismert,  hogy  két  kolléga  felmond.  A  felmondás  évközi
kifizetésekkel jár, illetve nem volt ismert az sem, hogy a két új kollégát be kell iskoláztatni. Javaslom, hogy bontsuk
szét  témánként.  Ezzel  kapcsolatban  kérdezném,  hogy  belekerült  az  új  munkatársaknak  a  szerződésébe  az  a  kikötés
vagy egyáltalán a Petráéknál, hogy X év utáni felmondás esetén a díjakat vissza kell fizetni?

Dr. Nagy Attila jegyző
Petráékkal kötöttünk tanulmányi szerződést  s  két  év szerepelt  benne, de ők már korábban elvégezték a tanfolyamot.
Az újaknál még nem került bele a szerződésükbe.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Javasolnám, hogy ez mindenképp kerüljön bele.
Ebből az összegből pontosan mennyi megy el a tanfolyamra minden költséget figyelembe véve?

Dr. Nagy Attila jegyző
Pontosan nem tudjuk, mivel a kiküldetések még folyamatosak.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Szeretném  kérni,  hogy  legközelebb  részletesen  szerepeljen  az  előterjesztésben  is,  hogy  mire,  mennyit  szántok.
Számszerűen, tételesen, nevesítés nélkül.

Tompa Judit Dóra polgármester
Rendben, három részre lebontjuk a testületi ülésre, de nevesítve nem szeretném.

Dr. Nagy Attila jegyző
Irattári selejtezést végeztünk, aminek szintén elég magas volt a költsége. Én mióta itt dolgozom, nem volt selejtezés,
tehát már indokolt volt.

Földes Tamás
Iratkezelési szabályzat mit írja elő?

Dr. Nagy Attila jegyző
Van ilyen szabályzatunk és 5 évet ír elő. Vannak olyan iratok, amiket nem lehet leselejtezni, tehát ez egy ellenőrzés is
volt,  hogy  mindent  úgy  csináltunk,  ahogy  azt  elő  írja  a  törvény.  Nem beszélve  arról,  mint  ahogy  látjátok,  nem kis
összegről beszélünk. De terveink közt szerepel, hogy 5 évente megejtjük a selejtezést.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
A jutalmazások elosztása időarányosan történt, vagy mindenki az egy havi plusz illetményt kapja? Esetleg lehetni itt is
olyan, hogy kitételeket határoztok meg: pl:  próbaidő alatt  nem jár,  amennyiben egy éven belül elmegy, szintén nem
jár.

Dr. Nagy Attila jegyző
Jutalmazásoknál nem lehet, próbaidő alatt amúgy sem jár.

Földes Tamás
Tanfolyamoknál lehet olyat, ha egy éven belül elmegy, akkor köteles visszafizetni a költségeket. Lehet szabályzatot is
létrehozni e célra.

Dr. Nagy Attila jegyző
Szokás a jutalmazás, eddig mindig jutott rá pénzforrás.

Tompa Judit Dóra polgármester
Szerintem ez egy fontos lépés, ahhoz, hogy megbecsüljük, megtartsuk a munkavállalóinkat.
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Dr. Nagy Attila jegyző
Korábban próbálkoztam, hogy minősítés alapján állapítsuk meg a jutalom összegét, de feladtam, és maradt a havi bér
szerinti juttatás.

Huber Csaba képviselő
Ez tizenharmadik bér vagy jutalom? 

Dr. Nagy Attila jegyző
Jutalom.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Kérdés,  észrevétel?  Amennyiben  nincs,  kérem  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a  Pénzügyi  Bizottság  4  igen
szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
67/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos  Község  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  megtárgyalta  Fertőrákosi  Polgármesteri  Hivatal
részére  történő  támogatásról  szóló  előterjesztését  és  támogatja,  hogy  a  2024.  évben  felmerült  előre  nem
tervezhető kiadások fedezésére a Fertőrákos Község Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat
és  költségvetési  szervei  2024.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2024.  (II.  13.)  önkormányzati  rendeletének általános
tartaléka  terhére  Fertőrákosi  Polgármesteri  Hivatal  költségvetéséhez  3.478.485  Ft,  azaz  hárommillió-
négyszázhetvennyolcezer-négyszáznyolcvanöt forint összeggel pótlólagosan hozzájáruljon.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Következő napirendi pontunk Ajánlattételi felhívás kibocsátása új honlap kialakítására.
Szeretném kérdezni, hogy miért indokolt? Miért kell teljesen új honlap? Magából az előterjesztésből azt látjuk, hogy
az összeg elég magas, viszont semmi egyéb nem derül ki belőle, hogy milyen honlapról szól, milyen típusú…stb.

Tompa Judit Dóra polgármester
A mostani honlapot, ha megnézitek egy elavult régi stílusú honlapra tekintetek. Nincsenek friss tartalmak, nincs igazi
gazdája. Szükségünk lenne egy új arculatra, egy modernebb, divatosabb formára. Legyen egy közös települési arculat.
Legyen  figyelemfelkeltő,  eladható.  Az  elképzeléseim  alapján  már  sikerült  egy  ilyen  stílusú  honlap  látványtervet
készíttetni.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Nekünk,  lakosoknak  nem  annyira  fontos  a  toppok  topja.  Frissítsük  a  régi  honlapot.  Kiadhatnánk  Bettinának,  hogy
kezelje,  frissítse.  S  ha  mégis  az  új  honlap  mellett  döntünk,  akkor,  szeretnénk  több  ajánlatot  látni  és  azok  alapján
dönteni.  Bontsuk  három  részre:  a  mostani  honlap  aktuális  adatainak  a  frissítése,  az  előterjesztés  átdolgozása  a
tekintetben, hogy az új honlapra való tekintettel a paraméterek kidolgozottak legyenek és legyen kivitelezési határidő
meghatározva. Nézzünk utána a pályázati lehetőségeknek ezen a területen, amit itt ki tudnánk használni. Szavazzunk.
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
68/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos  Község  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  megtárgyalta  Ajánlattételi  felhívás  kibocsátása  új
honlap kialakítására ügyben. Kérjük az előterjesztés módosítását a fent említett igények figyelembevételével.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.
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Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Hatodik  napirendi  pontként  tárgyalnánk  Fertőrákos  Községi  Önkormányzat  által  Közösségszervező  munkakörben
foglalkoztatott kolléga határozatlan idejű munkaszerződéséről szóló előterjesztést. 
Fertőrákos Községi  Önkormányzat  2021.  évben és  a  2022.  évben is  beadott  a  Magyar Falu Program keretében kiírt
Közösségszervező foglalkoztatására kiírt felhívásra pályázatot.
A 2021. évben elnyert 5 millió forintból a közösségszervező kollégát fel tudtuk venni egy év határozott jogviszonnyal,
illetve a foglalkoztatásához szükséges eszközök (laptop, nyomtató, mobiltelefon stb.) beszerzése történt meg.
A 2022. évben szintén elnyertünk 5 millió forintot a pályázaton, melyből egy évig tovább foglalkoztattuk a kollégát,
valamint  mobil  színpad beszerzésére  nyílt  lehetőség.  A 2023.  évben és  eddig  a  2024.  évben nem írták  ki  a  Magyar
Falu Program pályázatokat.
Tompa  Judit  Dóra  az  önkormányzatunknál  2024.  augusztus  31.  napjáig  közösségszervező  munkakörben
foglalkoztatott  munkavállaló  a  2024.  június  9.  napján  tartott  választásokon  polgármesteri  tisztséget  nyert,  melynek
hatálybalépése 2024. október 1. napja volt.
Az elmúlt három év jó gyakorlatát, sikeres programjain elért eredményeket megtartva azt terjesszük elő, hogy egy új
rendezvényszervező kolléga 2024.  december 1.  napjától  határozatlan időtartamra kinevezésre (3 hónap próbaidővel)
kerüljön és az erre a célra szükséges forrás az önkormányzat és szervei 2024. évi költségvetéséről szóló 2/2024. (II.
13.) önkormányzati rendeletben elkülönítésre kerüljön.

Majorosné Nagymarosi Rita külsős tag
Mennyi volt betervezve erre amúgy?

Dr. Nagy Attila jegyző
Semmi. Judit volt a korábbi közösségszervező, akinek a bére 2024. augusztus 31.ig volt betervezve. Költségvetésben
nincs külön sor erre. Tartalékból ment.

Hatos Csaba alpolgármester
Már  korábban  említettem,  hogy  szükségünk  van-e  8  órás  közösségszervezőre?  Nem  a  személlyel  van  problémám,
kitölti-e a 8 órás idejét? A pályázatírás az ő feladata és még mik?

Majorosné Nagymarosi Rita külsős tag
A  Judit  tudna  neki  feladatokat  még  adni,  így  tehermentesíteni  is  tudnánk  egy  kicsit.  A  honlapot  is  tudná  kezelni,
frissíteni,  be  is  iskoláztathatnánk,  tanulmányi  szerződést  köthetnénk  vele,  kaphatna  plusz  feladatokat.  Nem  azt
mondom, hogy ne legyen a rendezvényszervező 8 órás, hanem azt, hogy töltsük ki a 8 óráját feladatokkal.

Huber Csaba képviselő
Semmi személyeskedés, de szerintem még nagyon sok mindent ebben a tekintetben Judit csinál. Igen tanulnia kell, de
kívülről még mindig az látszik, hogy a Judit szervezi a dolgokat. Önálló munkavégzésre fél vagy egy év múlva lesz
képes. Pontosan fogalmazzuk bele a munkaköri leírásába, hogy mit is kell csinálnia.

Tompa Judit Dóra polgármester
Feladatokat  átadhatnák,  de  még  nagyon  az  elején  vagyok  a  polgármesterségemnek,  így  szeretnék  mindet  teljes
mértékben átlátni, mindenbe belelátni.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Kérdések,  észrevételeken felül  egyéb hozzászólás? Amennyiben nincs,  szavazzunk.  Megállapítom, hogy a Pénzügyi
Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
69/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos  Község  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  megtárgyalta  és  támogatja  Fertőrákos  Községi
Önkormányzat  által  Közösségszervező  munkakörben  foglalkoztatott  kolléga  határozatlan  idejű
munkaszerződéséről szóló előterjesztést és kérjük a közösségszervező munkaköri leírásának módosítását, hogy
általános adminisztratív feladatokat is elvégezhessen a polgármester utasításainak megfelelően.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.
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Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Következő  napirendi  pontunk  a  települési  főépítésszel  kötött  megbízási  szerződés  közös  megegyezéssel  történő
megszüntetéséről és új települési főépítésszel kötendő megbízási szerződésről szóló döntés.
Azt tudjuk, hogy polgármesternek sikerült megbeszélnie a korábbi főépítésszel a szerződés megszüntetését és Abdai
úrral pedig folytattunk a jövőbeli dolgokról egy egyeztetést. Az még kérdés, hogy eseti vagy átalány szerint fizessünk
neki. Én személy szerint az eseti elszámolást támogatom. Körmendi úr hogyan számlázott?

Majorosné Nagymarosi Rita külsős tag
Támogatom az  eseti  elszámolást,  viszont  nem tudjuk  azt  tervezni,  hogy  tartsuk  a  450.000  Ft.  Nem tudhatjuk,  hogy
hányszor szorulunk tanácsadásra.

Dr. Nagy Attila jegyző
A költségvetésben szerepel ilyen külsős megbízási szerződéses soron elszámolható összeg.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Ha jól értettem, csak az építészekkel csak szóbeli megbeszélés volt, papír formában még semmi.
Kérdés,  észrevétel,  hozzászólás?  Amennyiben  nincs,  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a  Pénzügyi  Bizottság  4  igen
szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
70/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos  Község  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  megtárgyalta  és  támogatja  a  települési  főépítésszel
kötött  megbízási  szerződés közös megegyezéssel  történő megszüntetéséről  és  új  települési  főépítésszel  kötendő
megbízási szerződésről szóló döntés előterjesztését.
A  Pénzügyi  Bizottság  kéri  a  polgármestert  a  megszüntetésről  szóló  megállapodás  aláírására  és  a  szükséges
intézkedések megtételére.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök:
Kérem szavazzunk a második előterjesztésről.  Megállapítom, hogy a Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az
alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
71/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos  Község  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  megtárgyalta  és  támogatja  a  települési  főépítésszel
kötött  megbízási  szerződés közös megegyezéssel  történő megszüntetéséről  és  új  települési  főépítésszel  kötendő
megbízási szerződésről szóló döntés előterjesztését.
A  Pénzügyi  Bizottság  kéri  a  polgármestert  az  új  megállapodás  aláírására  és  a  szükséges  intézkedések
megtételére

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Térjünk át a Karácsonyi csomagok összeállítására elkülönített ún. szociális keret összegének növelése előterjesztésre.
Mennyi családnak megy csomag, illetve mik az elosztási szempontok?

Dr. Nagy Attila jegyző
A  költségvetésben  szoktunk  erre  a  célra  betervezni  kiadást.  A  családsegítő  és  gyermekjóléti  szolgálat  munkatársai
szerezték be a szükséges dolgokat és ők is osztották szét az érintett családoknak.
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Tompa Judit Dóra polgármester
A  szociális  keretünk  nem  került  teljes  mértékben  felhasználásra,  így  indokolt  az  emelés.  Akár  még  többel  is
növelhetjük,  hogy ne kerüljön visszaküldésre.  Használjuk ki  a lehetőséget,  még Zsókával is egyeztetésben vagyunk,
hogy mit lehetne még kitalálni a támogatásra.

Dr. Nagy Attila jegyző
A bölcsőde még esetleg szóba jöhet, egyeztetések vannak a MÁK-kal. 

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Kérdés, észrevétel, hozzászólás? Mindenki támogatja az emelt keretösszeget, akkor szavazzunk.
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
72/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos  Község  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  megtárgyalta  és  támogatja  a  Karácsonyi  csomagok
összeállítására elkülönített ún. szociális keret összegének növelését.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Következő  napirendi  pontunk  TOP_Plusz-3.1.3-23  számú,  „Helyi  humán  fejlesztések”  című  pályázaton  való
indulásról szóló döntés. Átadom a szót polgármesterünknek.

Tompa Judit Dóra polgármester
Ez  egy  60  millió  Ft-s  pályázat,  100%-os  finanszírozással,  előre  lehívható.  Sokféle  felhasználási  lehetősége  van,  de
leginkább én most egy rendezvénysátort tennék bele.
Konzorciumi tag a Tűzoltó Egyesület, mellette támogató tagok pedig a Hellofertőrákos, a Sportegyesület és a Lövész
klub. Eszközbeszerzés lenne a sátor, természetesen van pályázati költség, a többi pedig a rendezvényekre menne el.

Majorosné Nagymarosi Rita külsős tag
Milyen plusz költsége van a pályázatnak?

Tompa Judit Dóra polgármester
Az Önkormányzatnak nem jelent plusz költséget.

Majorosné Nagymarosi Rita külsős tag
Akkor kell fizetni, ha nyersz, ami a pályázatból meg lehívható

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Kérdés,  észrevétel,  hozzászólás?  Amennyiben  nincs,  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a  Pénzügyi  Bizottság  4  igen
szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
73/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos  Községi  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottság  megtárgyalta  és  támogatja,  megbízza  Tompa  Judit
Dóra  polgármestert  a  TOP_Plusz-3.1.3-23  számú,  „Helyi  humán  fejlesztések”  pályázati  felhívásra  történő
jelentkezéshez  szükséges  ügyviteli  feladatok ellátására,  a  szükséges  nyilatkozatok,  dokumentumok aláírására,
konzorciumi  együttműködés  kialakítására,  jelen  határozat  elválaszthatatlan  mellékletét  képező  konzorciumi
szerződés aláírására, a pályázat határidőben történő beadására.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.
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Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Következő napirendi pontunk Fertőrákos gyermek háziorvosi körzet feladatellátásáról szóló hirdetmény kibocsátásáról
szóló előterjesztés. Átadom a szót jegyző úrnak.

Dr. Nagy Attila jegyző
Fertőrákos Községi Önkormányzat 2024. 11. 01. napjától ideiglenes, 3 hónapra (2025. 01. 31-ig) szóló feladatellátási 
szerződést kötött a dr. Neslanovic Eszterrel a hegykői házi gyermekorvossal és 2024. 11. 01. napjával elindult a 
működési engedélyünk alapján a rendelés. A továbbiakban viszont még nem megoldott a helyzet, de nagyon nehéz 
találni orvost.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Több  helyen  hirdessük,  hogy  orvost  keresünk.  Kérdés,  észrevétel,  hozzászólás?  Amennyiben  nincs,  szavazzunk.
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
74/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos  Község  Önkormányzat  Pénzügyi  Bizottsága  megtárgyalta  és  támogatja  a  fertőrákosi  gyermek
háziorvosi  körzet  meghirdetéséről  szóló  előterjesztést  és  kéri  a  polgármestert,  hogy  a  Fertőrákos  gyermek
háziorvosi körzet feladatellátására pályázatot írjon ki.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Haladjunk tovább a Fertőrákos iskola és ifjúságegészségügyi feladatokra megbízási szerződés kötéséről szóló döntés
előterjesztésével. Átadom a szót Attilának.

Dr. Nagy Attila jegyző
Itt  csak  annyi,  hogy  a  hegykői  gyermekorvos  az  iskola  és  ifjúságegészszégügyi  feladatokat  nem  vállalta,  amit  az
illetékes Népegészségügyi Osztály felé jeleztünk.
Felvettük a kapcsolatot – többek között – dr. Veress Edittel,  aki a Soproni Szociális Intézményben látja el az iskola
orvosi  feladatokat.  2025.  december 1.  napjától  kezdődően vállalja  a  fertőrákosi  körzet  ellátását  megbízási  szerződés
alapján.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Kérdés,  észrevétel,  hozzászólás?  Amennyiben  nincs,  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a  Pénzügyi  Bizottság  4  igen
szavazattal az alábbi határozati javaslatot fogadta el:

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága
75/2024. (XI. 26.) PB határozata

Fertőrákos Község Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága megtárgyalt a fertőrákosi iskola és ifjúságegészségügyi
feladatok  ellátásáról  szóló  előterjesztést  és  úgy  határozott,  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  a  Fertőrákos
iskola  és  ifjúságegészségügyi  feladatok  ellátására  dr.  Veress  Edittel  2024.  12.  01.  napjától  határozatlan  idejű
megbízási szerződést megkösse.

Felelős: dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Határidő: 2024. 11. 28.

Dr. Kecskés Katalin PB Elnök
Amennyiben az egyebekben nincs semmi, köszönöm a megjelenést, az ülést bezárom.
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Kmf.

                              Dr. Kecskés Katalin Schuster Roland képviselő                      
                         PB Elnök                               PB tag  
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